| | e Schedule @ HOME Cent | | は間主 ・ 油小口・ | tout |
|---|--|------------------------------------|----------------------------|---------------------------------|
| PROGRAMME NAME State | DATE HIM | | VENUE #WK | F /LU RESPONSIBLE STAFF 負責同事 |
| | Language Classe | | | |
| Daily Life Chatting in Cantonese | 3 Apr - 26 Jun 2025 (Every Thur) | 10:00am - 12:00nn | HOME Centre (YTM) | Ms Apple & Ms Geeta |
| Daily Life Chatting in Cantonese | 6 Apr - 22 Jun 2025 (Every Sun) | 11:00am - 1:00cm | HOME Centre (YTM) | Ms Apple & Ms Geeta |
| Daily Life Chatting in Cantonese | 9 Apr - 25 Jun 2025 (Every Wed) | 10:00am - 12:00nn | HOME Centre (YTM) | Ms Apple & Ms Geeta |
| Daily Life Chatting in Cantonese | 11 Apr - 27 Jun 2025 (Every Fri) | 10.00am - 12.00nn | HOME Centre (YTM) | Ms Apple & Ms Geeta |
| Daily Life Chatting in English | 3 Apr - 26 Jun 2025 (Every Thur) | 1:00pm - 3:00pm | HOME Centre (YTM) | Ms Apple & Ms Geeta |
| Daily Life Chatting in English | 9 Apr - 25 Jun 2025 (Every Wed) | 1:00pm - 3:00pm | HOME Centre (YTM) | Ms Apple & Ms Geeta |
| Carly the charly in the same | Orientation and Familia | | Home denire (TTM) | Instruction of the occur |
| Let's learn useful Cantonese | 1 Apr - 20 May 2025 (Every Tue) | 9:30am - 11:00am | Prince Edward | Mr Zeshan |
| Cultural Food Exchange | 2 - 30 Apr 2025 (Wed) | 11:30am - 1:30pm | HOME Centre (YTM) | Ms Saiksha |
| Crochet Community | 3, 10 Apr ; 8 - 29 May 2025 (Thur) | 2:00pm - 4:00pm | HOME Centre (YTM) | Ms Saiksha |
| Ladies Health Talk | 22 Apr 2025 (Tue) | 10.30am - 12.00nn | HOME Centre (YTM) | Ms Saiksha |
| Knowing about Government Services | 7, 14, 21 May 2025 (Wed) | 1:00pm - 3:00pm | Yau Tsim Mong | Mr Zeshan |
| Understanding Hong Kong | 27 Apr 2025 (Sun) | 9:30am - 5:00pm | Sharp Island | Mr Zeshan |
| Charles and the grand | Integration Pr | | diap harris | The power |
| After School Tutorial Class P1-P3 (A) | 1 Apr - 10 June 2025 (Every Tue - Fri) | 4:30pm - 5:30pm | HOME Centre (YTM) | Mr Zeshan |
| After School Tutorial Class P1-P3 (B) | 1 Apr - 10 June 2025 (Every Tue - Fri) | 530pm - 630pm | HOME Centre (YTM) | Mr Zeshan |
| After School Tutorial Class P4-P6 (A) | 1 Apr - 10 June 2025 (Every Tue - Fri) | 5 00pm - 6 00pm | Kwai Chung Madrassah | Mr Zeshan |
| After School Tutorial Class P4-P6 (R) | 1 Apr - 10 June 2025 (Every Tue - Fri) | 600pm - 7:00pm | Kwai Chung Madrassah | Mr Zeshan |
| Children Chinese : Putonghua playgroup | 12 Apr - 24 May 2025 (Sat) | 9:30am - 11:00am | HOME Centre (YTM) | Ms Marfa & Ms Sunita |
| South Asian Indigenous Food | 5 Apr - 3 May 2025 (Sat) | 2.00pm - 5:00pm | HOME Centre (YTM) | Ms Saiksha |
| STEM : 3D Dreams & Innovation Workshop | 12, 13, 26, 27 Apr 2025 (Sat & Sun) | 2:30pm - 4:00pm | HOME Centre (YTM) | Ms Marfa |
| Visit the Wetland Park | 13 Apr 2025 (Sun) | 1:00pm - 5:00pm | Hong Kong Wetland Park | Ms Chloe & Ms Santosh |
| Superhero Chefs | 4 - 25 May 2025 (Sun) | 2.00pm - 5.00pm | HOME Centre (YTM) | Ms Saiksha |
| Ladies : Yoga Workshop | 6 May 2025 (Tue) | 10.00am - 11.00am | HOME Centre (YTM) | Ms Sailsha |
| Ladies Healthy Cooking Class | 9 - 30 May 2025 (Fri) | 10.00am - 12.30pm | HOME Centre (YTM) | Ms Saiksha |
| Laures meaning Gooking Glass | Dedicated Programme for | Ethnic Minority Youths | FIGHE Genue (FIH) | mo canoria |
| Chinese Learning is Fun | 1 Apr - 7 Jun 2025 (Sat) | 1:00pm - 2:30pm | HOME Centre (YTM) | Mr Afri & Mr Samee |
| Scouts Training | 1 Apr - 29 Jun 2025 (Sun) | 2.00pm - 4:00pm | HOME Centre (YTM) | Mr Afri |
| HKGGA - Brownie 173 WK Pack | 5 Apr, 3 May, 7 Jun 2025 (Sat) | 2.00pm - 4.00pm | HOME Centre (YTM) | Ms Marta |
| Girl Self - Defense Class | 5 - 26 Apr 2025 (Sat) | 2.00pm - 4.00pm | Kai Tak Sports Park | Ms Narmeen |
| Dragon's Back Challenge | 3 May 2025 (Sun) | 11:00am - 6:00pm | Shek O | Ms Narmeen |
| Female Gym Class | 11 Apr - 9 May 2025 (Fri) | 8 00pm - 9 00pm | Central | Ms Nameen |
| Golf Day for Youth | 14 Jun 2025 (Sat) | 7 00pm - 9 00pm | Tuen Mun Golf Centre | Mr Afri |
| Swimming Class for Boys | 3 May - 14 Jun 2025 (Sat) | 2:00pm - 4:00pm | Kowloon Park Swimming Pool | Mr Zeshan |
| Swimming class for Boys Swimming Class for Girls | 3 May - 14 Jun 2025 (Sat) 3 May - 14 Jun 2025 (Sat) | 2.00pm - 4.00pm | Kowloon Park Swimming Pool | Mr Zeshan |
| Perfume x MBTI Workshop | 10 May 2025 (Sat) | 2:00pm - 4:00pm | HOME Centre (YTM) | Ms Narmeen |
| Aviation Day | 10 May 2025 (Sat) 11 May 2025 (Sun) | 2:00pm - 4:00pm 1:00pm - 3:00pm | MAC | Ms Narmeen |
| First Experience of Squash | 3 - 19 Jun 2025 (Sull) | 4.00pm - 6.00pm | Pakistan Club | Mr Zeshan |
| Virtual Reality (VR) Experience Day | 26 Apr 2025 (Sat) | 7:00pm - 0:00pm | Causeway Bay | Mr Afrii |
| virtual reality (virt) expendice Day | 20 Apr 2025 (Sat) Social Harmony | | Causeway bay | 1 99 200 |
| Eld Mubarak Party | 13 Apr 2025 (Sun) | 2 00pm - 5:00pm | Pakistan Club | Ms Saiksha |
| Eid Mubarak Party Nenali New Year 2082 | 27 Apr 2025 (Sun) | 2:00pm - 5:00pm | TBC | Ms Saiksha Ms Saiksha |
| rvepali rvew teal 2082 | 27 Mpt 2020 (Suft) | 2.00pm - 5.00pm | IBC | MS SalkSria |

Programme Schedule @ HOME Centre (SSP) 活動時間表:深水埗分中心

Daily Life Chatting in Cantonese (Basic

Language Classes and Courses
1 Apr - 28 Jun 2025 (Every Sat) 6 00pm - 8.00pm HOME Sub-centre (SSP)

Ms Apple & Mr Um

| Daily Life Chatting in Cantonese (Basic) | 1 Apr - 28 Jun 2025 (Every Sat) | 6:00pm - 8:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Mr Umar |
|---|--|------------------------------------|---------------------------------|------------------------|
| Daily Life Chatting in Cantonese (Basic) | 5 Apr - 3 May 2025 (Every Sat) | 10:30am - 12:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Mr Umar |
| Daily Life Chatting in Cantonese (Basic) | 1 Apr - 15 Jun 2025 (Every Sun) | 6.00pm - 8.00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Mr Umar |
| Daily Life Chatting in English (Basic) | 1 Apr - 26 Apr 2025 (Every Sat) | 2:30pm - 4:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Mr Umar |
| en standige and the standard s | Orientation and Familiarisat | tion Programmes | | fan en skielen stander |
| Community Facilities in Hong Kong | 10, 17, 24 Apr 2025 (Every Thur) | 2:00pm - 5:00pm | Offsite | Mr Ahsan |
| Knowing about our Community I | 3. 10. 17 May 2025 (Every Sat) | 12:00nn - 2:00pm | Offsite | Mr Ahsan |
| Knowing about our Community II | 17, 24 May ; 7 Jun 2025 (Every Sat) | 12:00nn - 2:00pm | Offsite | Mr Ahsan |
| New Life in Hong Kong | 10, 13, 20, 27 May 2025 (Tues & Sat) | 2.00pm - 5.00pm | Offsite | Mr Hamad |
| Explore Hong Kong together | 10, 13, 20, 27 May 2025 (Tues & Sat) 10, 13, 20, 27 May 2025 (Tues & Sat) | 2.00pm - 5:00pm | Offsite | Mr Hamad |
| | 10, 13, 20, 27 May 2025 (Tues & Sat) | | | |
| Study information | 21, 28 May 2025 (Wed) | 2:00pm - 5:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Mr Ahsan |
| Start Learning Cantonese (Level 1) | 6, 13, 20, 27 Apr ; 4, 11 May 2025 (Sun) | 12:00nn - 2:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Mr Ahsan |
| We Support I | 12, 26 Apr 2025 (Sat) | 2:00pm - 5:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Mr Ahsan |
| Different Culture Sharing | 10, 17 May 2025 (Sat) | 2.00pm - 5.00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Mr Zeshan |
| Our Home @ Hong Kong : HOME Culture Food | 12, 19, 26 Jun 2025 (Every Thur) | 10:00am - 12:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian |
| HOME Support Group : Relax Yoga | 8, 15, 22, 29 May 2025 (Thur) | 10:00am - 11:30am | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian |
| HOME Support Group : Relax roga | 6, 15, 22, 29 Way 2025 (Thur) | | | |
| Women Health Issue Talk | 29 Apr 2025 (Tues) | 10:00am - 11:30am | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian |
| Menopause Information Talk | 5 Jun 2025 (Thur) | 10:00am - 11:30am | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian |
| Visit Tsz Shan Monastery | 15 Apr 2025 (Tues) | 10:00am - 4:00pm | Tsz Shan Monastery | Mr Ahsan |
| | Integration Progra | ammes | | |
| After School Tutorial Class P1-P3 | 1 Apr - 10 Jun 2025 (Every Mon Tue, Thur & Fri) | 6:30pm - 8:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Ms Rumi |
| After School Tutorial Class P4-P6 | 1 Apr - 10 Jun 2025 (Every Mon Tue, Thur & Fri) | 6:30pm - 8:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Ms Rumi |
| | | 6:30pm - 8:00pm 6:30pm - 8:00pm | | |
| After School Tutorial Class S1-S3 | 1 Apr - 10 Jun 2025 (Every Mon Tue, Thur & Fri) | | HOME Centre (YTM) | Ms Apple & Ms Rumi |
| Cross Culture Programme - Mehandi Bag & Diamond Painting | 3 Apr - 30 May 2025 (Thur, Fri & Sun) | 10:00am - 11:00am | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Ms Sumera |
| Women Connect : S2 | 7, 14 Apr 2025 (Mon) | 10:00am - 12:00nn | Nam Cheong Park | Ms Vivian & Ms Sumera |
| Employment Training Course - Incense Stick | 15, 22, 29 Apr 2025 (Tues) | 10:00am - 11:30am | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Ms Sumera |
| Basic Make Up Course | 7, 14, 21, 28 Jun 2025 (Sat) | 10:00am - 12:00nn | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Elsa |
| Bakery Courses | 15, 22, 29 Jun 2025 (Sun) | 10:00am - 1:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Mr Hamad |
| IT Class : Canva for Beginners | 13 Apr - 29 Jun 2025 (Sun) | 10:00am - 11:30am | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Ms Rumi |
| STEM Class | 13 Apr - 29 Jun 2025 (Sun) 13 Apr - 29 Jun 2025 (Sun) | 4:30pm - 5:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Ms Rumi |
| | | 4.30pm - 5:30pm | | |
| Women Morning Exercise Group | 3, 10, 17, 24 Apr 2025 (Thurs) | 10:00am - 11:30am | Offsite | Ms Anna |
| Ladies Healthy Cooking | 8, 22 Apr ; 6, 20 May 2025 (Tues) | 10.00am - 12.00nn | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Anna |
| Women Me Time | 1, 8, 15, 22 Apr 2025 (Tues) | 2:00pm - 3:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Elsa |
| Eid Celebration Outing | 12 Apr 2025 (Sat) | 10:00am - 5:00pm | Offsite | Mr Absan |
| Parent-child Basic Chinese Learning | 26 Apr - 24 May 2025 (Every Sat) | 2:00pm - 3:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Anna |
| Teaching Your Kids About Money | 10, 17 May 2025 (Every Sat) | 2.30pm - 4.00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian |
| | | | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian |
| Parent-child Play Time | 24, 25 May 2025 (Sat & Sun) | 2 30pm - 4:00pm | HUME SUD-CENTRE (SSP) | |
| Parenting Workshop : Home safety | 24 Apr 2025 (Thu) | 10:00am -12:00nn | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian & Ms Sumera |
| Understanding Child Development | 5 Jun 2025 (Thur) | 10:30am - 12:00nn | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian |
| Parent-Child Chinese Learning Day | 6 Apr 2025 (Sun) | 1:00pm - 5:00pm | Offsito | Ms Vivian |
| Relaxing Me Time | 29 May 2025 (Thur) | 10:00am - 11:30am | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Vivian |
| National Game Volunteer Training | 26 Apr - 24 May 2025 (TBC) | 10:00am - 1:00pm | HOME Sub-centre (SSP) / Offsite | Ms Anna |
| HOME Volunteer Service | 12, 26 Apr 2025 (Sat) | 4:30pm - 5:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Apple & Ms Sumera |
| | 12, 20 Pp1 2020 (041) | 4.30pm - 5.30pm | | |
| HOME Volunteer Services – Chinese Fun Day Game Booth | 13 Apr 2025 (Sun) | 12.00nn - 2:00pm | Offsite | Ms Blaire |
| HOME Volunteer Services – Visit Elderly Centre | 14 Apr 2025 (Mon) | 2:00pm - 4:00pm | Offsite | Ms Blaire |
| HOME Health Team – Health Check Up Day | 27 May ; 24 Jun 2025 (Tues) | 10:00am - 1:00pm | HOME Sub-centre (SSP) / Offsite | Mr Hamad |
| | Dedicated Programme for Eth | nic Minority Youths | | |
| Easy Chinese Class | 6 Apr - 22 Jun 2025 (Every Sun) | 12:00nn - 1:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Anna |
| Basic Putonghua Workshop | 7 - 28 Jun 2025 (Every Sat) | 2:00pm - 3:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Anna |
| Youth Football Training | 1 Apr - 12 Jun 2025 (Tues & Thur) | 7.00pm - 9.00pm | Offsite | Ms Blaire |
| | | | | |
| Bollywood Dance | 10 Apr - 29 Apr 2025 (Tue & Thur) | 4:00pm - 6:00pm | Offsite | Ms Blaire |
| Hiking : Take a look at Hong Kong | 5 Apr - 29 Jun 2025 (Sat & Sun) | 10:00am - 5:00pm | Offsite | Ms Cherry |
| Policy Talk on ICAC | 5 Apr 2025 (Sat) | 1:00pm - 2:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Mr Ahsan |
| Swimming (Group 1 & 3) | 2 May - 23 May (Fri) | 6:00pm - 7:00pm | Offsite | Mr Hamad |
| Swimming (Group 2 & 4) | 2 May - 23 May (Fri) | 7:00pm - 8:00pm | Offsite | Mr Hamad |
| Girls Support Group | 4 - 25 May (Every Sun) | 2:00pm - 4:00pm | HOME Sub-centre (SSP) / Offsite | Ms Blaire |
| Teen Singer | 5 Apr - 10 May 2025 (Sat) | 7:00pm - 8:30pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Blaire |
| reen origer Kenstere | 6 - 20 Acc 2025 (Oct) | 7.00pm-8.30pm | | |
| Kayaking | 6 - 20 Apr 2025 (Sat) | 9.00am - 5:00pm | Offsite | Mr Hamad |
| Youth Ambassador Outreach | 11 Apr 2025 (Fri) | 1.00pm - 3.00pm | Cheung Sha Wan Mosque | Mr Hamad |
| Stand Up Paddle Boarding | 27 Apr ; 4 May 2025 (Sun) | 9:00am - 5:00pm | Offsite | Mr Hamad |
| Trampoline Park | 3 May 2025 (Sat) | 1:00pm - 6:00pm | Ryze Hong Kong | Mr Ahsan |
| Teenage Mutual Support Group | 4 May - 25 May 2025 (Sun) | 1:00pm - 5:00pm | HOME Sub-centre (SSP) / Offsite | Ms Blaire |
| Youth Exploration Tour | 10 May - 28 Jun 2025 (Sat) | 4:00pm - 6:00pm | Offsite | Ms Cherry |
| | 10 may = 26 Jun 2020 (Sill) | 4.00pm - 0.00pm | | |
| HOME Volunteer Outreach | 11 May 2025 (Sun) | 1:00pm - 3:00pm | SSP District | Mr Ahsan |
| Self-exploration Workshop - Perfume | 11 May ; 7 Jun 2025 (Sun) | 3.00pm - 5:00pm | HOME Sub-centre (SSP) | Ms Cherry |
| | | | Offsite | Mr Hamad |
| Surfing | 11 - 18 May 2025 (Sun) | 3:00pm - 5:00pm | | |
| Surfing | 11 - 18 May 2025 (Sun) Social Harmony Pro | | T Onsee | The runnes |

ABOUT US 關於中心

The Home Affairs Department commissioned New Home Association to establish the HOME Support Service Centre for Ethnic Minorities in Yau Tsim Mong and a sub-centre in Sham Shui Po.

With its missions to promote racial harmony and facilitate the integration of ethnic minorities into Hong Kong community, HOME Centre provides a wide range of services, which include Language Classes; Tutorial Classes; Computer Classes; Family Outings; Interest Classes; Employment Support Service; Volunteer Service; Youth and School Projects; Integration Programmes; Social Harmony Programmes; Counseling Service; Emergency Fund and Scholarship.

民政事務總署委託新家園協會在油尖旺區成立HOME少數族商人士支援服務中心及在深水涉成立分中心,為少數族商人士 提供一系列的支援服務,以促往菩旋和關及協助他們盡早識人着諸社區。這些服務包括中英語文課程、功課鍵導班、電腦班、 參觀活動,興趣班、就樂支援服務,夠工服務,青少年和學校項目、共融活動,社會和諸活動,諸論和鍵導服務、緊急援助 基全和受學全。

Homey, originated from the word "Home", means pleasant, domestic and warm. We hope that through this newsletter, which provides news and information about our Centre's activities and community resources to our ethnic minority friends, will make them feel like home while living in Hong Kong.

HOMEY是源自HOME (家)的字詞。意振滿足。家園和溫暖。我們希望透過報導中心和社區有關少數族商的 資訊、讓少數族裔朋友們感受社區和香港帶來「家」的溫暖。

+JOIN US 加入我們

HOME Centre Membership is free of charge. By becoming a member, you'll gain access to services and benefits from both HOME Centre and New Home Association. Please contact our staff for details.

申請成為HOME中心會員是免費的。成為會員後、您將可享用由HOME中心及新家園協會提供的各項服務和福利。 詳情請向中心職員查詢。

We are actively recruiting volunteers from different cultural backgrounds including local and ethnic groups. If you are willing to spend your time and enthusiastic about serving the community, please join us!

我們現正積極招募不同文化背景包括本地和少數族裔的義工。 只要您願意奉獻您的時間服務社會,請即報名成為本會義工。

CONTACT US 聯絡我們

HOME CENTRE (YTM) HOME SUB-CENTRE (SSP) (深水埗分中曲)

(油尖旺中山)

Shop A & B, G/F, South Ocean Building, Shop B, G/F and 1/F, Sun Wah Building, 73 Battery Street, Yau Ma Tei, Kowloon 九龍油麻地炮台街 73號順華大廈地下B鋪及1樓

3610 4418 1 3590 4642

Tuesdays - Sundays (9am - 9pm) 星期二至日 (早上九時至晚上九時) ** Mondays & Public Holidays Closed ** 星期一及公眾假期休息

SSP: homestm@nhahome.hk / homestm@nha.org.hk

130 Kiu Kiang Street, Sham Shui Po, Kowloon 九龍深水埗九江街 130號南洋大廈地下A及B舖 3610 4428 1590 4643

(i) www.nhahome.hk

Thursdays - Tuesdays (9am - 9pm) 星期四至二 (早上九時至晚上九時) ** Wednesdays & Public Holidays Closed ** 星期三及公眾假期休息

S NHAHOMECentre



You are cordially invited to register for our coming activities through our website (www.nhahome.hk). Please also follow us on Facebook (www.facebook.com/NHAHOMECentre). 我們也讓總物證鏡中心的鍵路 (www.nhahome.hk) 登記愛加即將推出的語動。 若要留意我們的最新鴻息,亦可前往我們的Facebook 專頁 (www.facebook.com/NHAHOMECentre) Dedicated Programmes for Ethnic Minority Youths

Career Training Programme - Career in Nail Design

HOME Centre (YTM) recently concluded its Career in Nail Design HOME Centre (YTM) recently concluded its Career in Nail Design programme, dedicated to empowering ethnic minority youths. This interactive programme provided participants with hands-on experience in nail design techniques and opportunities to learn about career goal setting and professional development. The programme successfully enhanced their employability and fostered creativity in the beauty industry. Youth participants were encouraged to invite friends and family to join the programme together, which expanded the community engagement of ethnic employability and setting and setting and setting the programme together, which expanded the community engagement of ethnic minorities.

職業訓練計劃 - 美甲師

HOME中心(油尖旺)最近成功舉辦了美甲職業發展計劃, 旨在賦予少數族裔青年自立自主的力量。此互動性計劃為 參與者提供了美甲實踐練習以及認識職涯規劃和專業 發展的機會。該計劃成功提升了他們的就業能力,並促進 了他們在美容行業的創造力。青年參與者也被鼓勵邀請 朋友和家人一同參加計劃,進一步擴大了少數族裔在社區 的參與。

Youth Hiking Programme - Rock the Lion Rock HOME Centre (YTM) organised the hiking programme, which was designed for youth from diverse backgrounds to enhance their knowledge and sense of belonging in Hong Kong. Hiking, a popular activity here, serves as a theme to explore the city's culture, history, and nature while encouraging the development of positive habits. The hike to Lion Rock not only provides physical exercise but also offers a stunning view of Hong Kong from above. The beauty of the city is truly capitvating.

青少年行山活動 · 遊獅子山

HOME中心(油尖旺)場納了少數族裔青少年行山活動、為來自不同族裔背景的胃少年而設計。目的是增加他們對香港的認識及歸屬感。 是次活動以香港人喜愛的行山活動為主題。行山活動讓青少年探索進行文化-歷史和自然,並鼓勵他們發成正面的生活習慣。在獅子山 遠足不單有動體能訓練,望可開載香港社裏是也。香港的美景賞在今人讓噗!



Sports Training Programme - HOME Hockey

Congratulations to HOME Centre (YTM) hockey players who won the U10 Plate and U12 Bowl Championships! Recently, we participated in a hockey tournament organised by the local clubs. Our players have trained consistently and these events proved to be a wonderful opportunity for them to showcase their talent and hard work. Through the training and competition, the children also connected with players of diverse nationalities and forged new friendships. Through respect, communication and collaboration, they cultivated a spirit of

運動訓練/比賽計劃 - HOME曲棍球

恭喜HOME中心(油尖旺)的曲棍球運動員贏得UIO盤賽和UI2磅賽冠軍!最近;中心曲棍球隊參加了本港球會組織的曲棍球錦標賽。 我們的球員一直在崩塌,車實證明這些活動是他們展示才華和努力的絕住機會、透過訓練和比賽,孩子們也與不同國籍的選手建立了 聯繫,並給下了新的友誼:感覺專軍,漫過和個作,他們培養了體局購得。



Youth Academic Study Group - DSE Math Study Group

The DSE Math Study Group was organised in IMOK Centre (VTM) from January to March 2025, specifically for the ethnic minority students preparing to take Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) this year. Through this study group, students benefitted by getting one-on-one help from the tution; as well as graping specific techniques introduced by the tutor to pass the Math Examination. Throughout the weeks process, students were able to complete sets of past papers with the help of the tutor. We wish all the best to the students faking HKDSE this year!

HOGLink yeait **青少年學術學習小組 - QSE 數學學習小組** HOBLeh心 (出尖旺) 於二零二五年一月至三月期間磨崩了DSE數學學習內組,專門為準備於今年參加香港中學文憑考試 (文憑試) 的 少數族高學主而設。在數學學別小組中,學生們得到了導師一對一的幫助和掌握了特定的應試技巧,以助他們通過數學科考試。在導師 這幾個的幫助下,同學們完成了多份歷屆數學科試識。祝福今年參加文源試的同學一切順利!



Teanage Mutual Support Group - Coffee Make a FriendHOME Sub-centre (SSP) organised the teenage mutual support group. The core concept of the mutual support group programme is to guiturally significant films, our participants built trust, shared their sories, and support each other in a relaxing environment.
These interactions to stered social connections and motivated participants to face life's challenges, enhanced their sories, and support each other in a relaxing environment.
The confortable environment encouraged open communication and helped participants practice excite stores on sorted with their experiences, allowing for shared connections. Positive themes and character stores inspired hope and strength, while group activities built a support work for shared connections. Positive themes and character stores inspired hope and strength, while group activities built a support to the store overcome challenges.

青少年互助小組 - 咖啡朋友

HOME分中心(深水埗)舉辦的互助小組計劃的核心理念是透過咖啡和電影促進少數族裔青少年參與者之間的溝通和支持。透過分享 咖啡和觀看與文化相關的電影,參與者在輕鬆的環境中建立了信任,互相分享自己的故事,彼此支持。 這些互動促進了社會聯繫和激勵參與者面對生活挑戰,增強他們的認同感和對自己文化的自豪感。該計劃強調了多元文化主義的價值,並激發了參與者面對困難時的韧性。

互助小组舒强的環境鼓勵了交流和幫助了参與者練習社交技能和增強他們的自信心。這些電影與他們的經歷產生共鳴,從而建立了 共同的聯繫。正面的主題和人物故事激發了希望和力量,而小組活動則建立了一個支持網絡,讓參與者互相分享他們克服挑戰的方法。



Induction Programme for New Arrivals :

HOME Ambassador Scheme - Training & Home Visit 2025 (Stage 1) HOME Centre (YTM) started the first stage of the HOME Ambassador Scheme in January 2025. This scheme is set for ethnic minorities who have already settled in Hong Kong to use their own experience and knowledge to guide the newly arrived ethnic minorities.

Social integration is crucial for economic development and social stability. However, ethnic minorities, particularly new arrivals, may encounter some challenges, such as language barrier and cultural differences, which can hinder smooth integration into local communities.

To address the issue, it is essential to assist new arrivals in establishing supportive networks and raising awareness of community resources and services available in Hong Kong.

Our training sessions covered latest information of local resources/ social services and cultural sensitivity training. Equipped with the knowledge, our ambassadors and volunteers, effectively shared information and promoted resources to the new arrivals. This initiative also enhanced the sense of belonging among our participants as they saw their contributions fostered a more inclusive community.

2025 年義工培訓及家訪

HOME中心(油尖旺)在二零二五年一月開始了第一期的少數族裔大使計劃培訓。這個計劃讓已在香港定居的 少數族裔人士利用自己的經驗和知識來指導新來港少數族裔人士。

社會共融對於經濟發展和社會穩定至團重要。然而。新來港的少數族裔人士可能會遇到一些挑戰。例如語言環礙 和文化差異。這些就最可能會困躁他們順利融入認能社區。為了解決這個問題,我們有必要協助新来港少數族裔 人士建立主權網絡和提為他們對着港現有社區資源和服務的認識。

我們的培訓課程涵蓋了本港資源及社會服務的最新資訊以及文化敏感性培訓。憑藉培訓中學習到的知識,我們 的大使相義工有效地向前來表上不可享貸訊和推廣資源。這個活動也增強了參與者的關贏處,因為他們看到自己 的貢獻說還了一個更具包容性的社區。

Integration Programmes and Services : Social Cohesion Fun Day : Lunar New Year Fair & Fai Chun Workshop HOME Centre (YTM) organised the social cohesion fun day and it was filled with excitement, cultural richness, and a sense of community unity. As attendees exported the Fair, they were surrounded by Lunar New Year themed goods that allow them to understand the local culture. The Fai Chun Workshop showcased creativity and tradition as participants engaged in crafting auspicious banners, which fosters cultural appreciation and hands: not every in the service of the servi and hands-on learning.

The atmosphere was lively, filled with laughter and conversation, blending with the sights and scents of Lunar New Year celebrations. Participants had the chance to interact, share stories, and learn about the significance of Lunar New Year customs, which enhanced the sense of togetherness and community spirit. Overall, the Social Cobesion Fun Day created an atmosphere of warmth, inclusivity, and cultural immersion, offered a memorable experience where individuals from diverse backgrounds came together to celebrate, learn, and connect in harmony.

社會凝聚力同樂日:新春市集及揮春工作坊

HOME中心(油尖旺)舉辦了社會凝聚力同樂日之新春市集及揮春工作坊,此活動充滿了興奮、文化豐富性和社區團結感。當參加者探索市集時,他們可以看到許多處曆新年主題商品,增加了他們對本地文化的認識。揮春工作坊展示了創意和傳統,參與者可以製作吉祥模幅、培養文化欣賞和實踐學習。

現場氣氛熱烈,歡聲笑語,洋溢著過年氣氛。參與者有機會互動、分享故事,了解農曆新年習俗的意義,增強團聚意識和社區精神。總體 而言,社會凝聚力同樂日營造了一種溫暖、包容和文化沉浸的氛圍,讓來自不同背景的人們聚集在一起慶祝、學習和聯繫,留下了難忘的回憶



STEM Workshop : My Drones Day

Drone has become an increasingly popular tool due to its versatility. HOME Centre (YTM) organised the Drone workshop and it employs a STEM (Science, Technology, Engineering, and Mathematics) approach that integretes concept and principler from these four fields and trains problem solving, innovative thinking, and teamwork skills, the class introduced drone principles (for example, what to consider when using drones in Hong Kong) and included a hands on experience to operate the drones. Our participants valued the hands on experience and practical exercises that allowed them to apply theoretical concepts, and noted that the extensive coverage of drone-related topics was especially engaging and informative

STEM 工作坊:我的無人機日

基於它的多功能性。角人機已成為越來越流行的工具,HOME中心(油尖旺)舉辦了無人機工作防,找用STEM(科學、技術工程数数要) 方法。整合這四個領域的概念和原理。編集各與者解決問題。創新和國聯合作技施。本課程介起了無人履原理(例如一在香港使用無人模時 整考虑的事項」。並包括操作用、規劃實證經驗。我們的多與者重者實證證疑和解書《認為解習能使他們應用理論概念。還指出無人機差題



Parent-child Learning Programme - Parent-Child Play & Learn Station

HOME Sub-centre (SSP) organised a Six Brick group in February. This programme aimed to help parent and children understand each other and foster their interactions with each other. It facilitated communication, problem-solving, and self-crypresion. The emphasis was on learning through exploration rather than traditional instruction. Most importantly, this approach enabled participants to acquire new knowledge through play, which improved communication in their daily lives and fostered meaningful moments between parents and their children.

親子學習計劃-親子遊樂站

HOME分中心(深水埗)於二月份開設了六色積木小組。該計劃這在幫助父母和孩子們了解彼此以及增加彼此之間的互動。計劃還促進了 溝通「解決問題和自我沒達。計劃可重是超過經常而不是傳現發來進行學習、重重要的是,這種方法使參與者能夠透過遊戲獲得新知識。 從而改當他們日常法子作的透過一次的是了何的透過使完成的時刻。



HOME Sub-centre (SSP) - Chinese New Year Party

HOME Sub-centre (SSP) EM Care Team successfully hosted a Chinese New Year Workshop at HOME Sub-centre. Participants engaged in hands-on activities, such as crafting traditional Chinese decorations, and made connections with others while learning local culture. Feedback from participants highlighted increased creativity and a deeper understanding of Chinese culture, with many expressing enthusiasms for similar future events. Overall, the workshop effectively strengthened community bonds and promoted cultural understanding among activities and the second strength of the second strengthened community bonds and promoted cultural understanding among the second strength of the second strengthened community bonds and promoted cultural understanding among the second strength of the second strengthened community bonds and promoted cultural understanding among the second strength of the second strengthened community bonds and promoted cultural understanding among the second strength of the second strength of the second strengthened community bonds and promoted cultural understanding among the second strength of the second strength o

HOME 分中心 (SSP) - 農曆新年派對

HOME 分中心(深水埗)少數族高關愛隊在 HOME 分中心成功學辦了農曆新年工作坊。參與者在認識本地文化的同時投入手作活動,例如 製作中國傳統装飾品,又與其他參與者建立了聯繫。

參與者的回饋反映了他們在創造力方面以及在對中國文化認知的提升,許多參與者更表示希望未來有更多類似活動。總體而言,這個活動 有效地加強了社區聯繫並促進了不同群體之間的文化理解。



Government Corner VoterRegistration Campaign 2025

You are eligible to be registered as an elector if you:

are aged 18 or above;
are a Hong Kong permanent resident; and
ordinarily reside in Hong Kong.

Application deadline New registration : 2 June every year

Report on change of particulars : 2 June every year

Address proofs are required when individuals submit their applications for new registration or applications for change in registered address except for those who are the authorised occupants of public rental housing under the Housing Department or registered residents in the tenancy of subsidised housing under the Hong Kong Housing Society and that the addresses in the tenancy records match the residential addresses provided by them.) See the Address Proof Requirement : www.reo.gov.hk/en/voter/ap.html

Application forms are available at : Support Service Centres for Ethnic Minorities HOPE Centre (Wanchai)
 HURK Centre (Kwai Tsing)
 CHEER Centre (Kwai Tsing)
 ONE Centre (Tuen Mun)
 HOME Centre (Yau Tsim Mong)
 HOME Sub-centre (Nam Shui Po)
 TOUCH Sub-centre (Inag Chung)
 DEEAM Centre (Novidon City)
 #UDK Centre (Sha Tin)

Government and Other Offices

 Registration and Electoral Office (REO)
 District Offices and management offices of public housing estates
 Application forms can also be downloaded from the voter registration website (vr.gov.hk).

Submission of Forms Completed and signed application form can be sent to REO: (1) by post (address: 29/F, Standard Chartered Tower, Millennium City 1, 388 Kwin Tong Road, Kwin Tong, Kowloon); (2) by tax (fax number: 2891 1180); (3) by email (email address: form@reo.gov.hk); or (4) by uploading the scanned form at the Registration and Electoral Office Online Upload Platform (www.reo-form.gov.hk); Charter of the Application of the Standard Sta Electors should provide true and accurate information. It is an offence for a person under the Electoral Affairs Commission Regulations to knowingly or recklessly give faise or misleading information for voter registration (e.g. faise residential address) to the Registration and Electronal Office, and if the person subsequently votes at an election, he/she will also breach the Electronics (Corrupt and Illegal Conduct) Officiance (Cap SSA).

Enquiries If you do not speak both Chinese and English and wish to make enquiries to REO on

If you do not speak both chinese and English and wish to make enguines to Re2 on matters in relation to voter registration, you may seek assistance from CHEER which provides free of charge over-the-phone interpretation service. You may request the interpreter from CHEER to make a conference call with RE0's office hours from 845 a.m. to 6 p.m. from Mondays to Fridays (except public holdgay), Once the conference call is connected, you can speak directly to the RE0's officer through CHEER's interpreter. Hotline numbers of CHEER are as follows:

| Language | Hotline No | Language | Hotline No |
|------------------|------------|------------|------------|
| Bahasa Indonesia | 3755 6811 | Tagalog | 3755 6855 |
| Nepali | 3755 6822 | Thai | 3755 6866 |
| Urdu | 3755 6833 | Hindi | 3755 6877 |
| Punjabi | 3755 6844 | Vietnamese | 3755 6888 |



C Q M

5

and the 2